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Invitationsmeddelelse
Deltagere

Hala Ajine Wandall (Mødearrangør)
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Bo Kampmann Walther (Accepteret i Outlook)
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Noter

Mødeleder: Sara Mosberg Iversen

Referent: Hala Ajine Wandall

Studienævnet for Medievidenskab

Punkter: Sagsfremstilling Referat

Godkendelse af dagsorden1. Studienævnet godkender dagsordenen.

Meddelelser2. Studienævnsforpersona)
Åbent Hus for bacheloruddannelser -
hvordan gik det?

Sara fortæller om Åbent Hus for bacheloruddannelserne. 
Der var 28 besøgende på standen i år, hvilket er mindre end de 
tidligere år. Der var 77 gæster til oplægget.
Sara fortæller yderligere, at der var repræsentanter tilstede fra 
fagrådene på det Humanistiske Fakultet. De var der frivilligt og Sara 
fortæller i denne sammenhæng, at hun vil opfordre fakultetet til at 
repræsentanterne fra fagrådene kompenseres for deres deltagelse i 
Åbent Hus som ellers gik godt. 

I forhold til Åbent Hus for kandidat- og tilvalgsuddannelserne, 
fortæller Sara, at der kom få studerende på besøg i standen. Sara og 
Emma, faglig vejleder, har drøfter om Åbent Hus ligger for sent, og 
opfordrer Fakultetet til, at arrangementet i stedet afvikles i 
november. 

Sara orienterer studienævnet om ansøgningstallene for kvote 2. 
Medievidenskab optager 50% af bachelorstuderende fra Kvote 2. 
Der var frist for at søge den 15. marts 2024, og der er 110 ansøgere i 
år, hvilket er et fald på 24% sammenlignet med 2023, hvor 145 søgte 
ind på bacheloruddannelsen via kvote 2.
41 af disse søgte ind som 1. prioritet - i 2023 var der 43 ansøgere 
med medievidenskab som 1. prioritet. 

Sara fortæller ligeledes, at der er 63 ansøgere til 
kandidatuddannelsen i Medievidenskab og fortæller samtidigt, at 
prodekanen har nævnt muligheden for at skrue optaget en smule op 
på kandidatuddannelsen. 

Sara fortæller, at hun har holdt møde med fakultetet angående 
employabilitet. Det var et givende møde, hvor uddannelsens indsats 
blev anerkendt, og hvor der blev italesat muligheder for at støtte 
studerende, der har forskellige udfordringer. 
Blandt andet, talte de om arbejdet med faglig identitet og 
kompetencebevidsthed, og der vil blive afviklet arrangementer for 
studerende og for fagkollegiet, for at øge opmærksomheden på den 
gode overgang fra studie til arbejdsmarkedet. 

Sara fortæller, at der ikke er kommet ansøgere på opslaget om 
koordinerende tutorer. Sara håber, at dette er fordi de studerende 
ikke har set opslaget - så nu er opslaget sendt ud igen. 

a)

20. marts 2024 Referat
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Studerendeb)

Sekretariaternec)

Andred)

Ingen meddelelser.b)

Susanne fortæller, at hun og Mette går i gang med at lægge skema 
for efterårssemestret 2024 efter påske. 

c)

Thomas fortæller, at han har været til heldagsseminar i Kolding 
angående AI og litteracy. Seminaret har givet anledning mange gode 
overvejelser i forhold til brugen af generativ AI som del af studiet.
Thomas opfordrer til, at studienævnet og fagkollegiet drøfter alle de 
muligheder, som generativ kunstig intelligens giver. 

d)

Hertil skal afklares: Hvad er lovligt?  Hvad er bedømmeres holdning til 
brug af AI?Hvordan reagerer man og forholder sig kritisk til 
resultaterne, hvis man selv er uvidende på området?

Bo fortæller, at der var møde i aftagerpanelet den 14. marts. 
Mette fra Odense Filmværksted har fortalt, at ansøgninger fra 
studerende/dimittender er af en lav kvalitet og at det særligt er svært 
for ansøgere at sætte ord på deres kompetencer. Andreas Bøttger 
støttede op om dette og forslaget er, at der afholdes en én-til-én 
sparring på en ansøgning i et allerede eksisterende fag. 
Studienævnet drøfter kort eksamensformen for Projektorienteret 
forløb i denne sammenhæng, herunder mulighederne for at 
tydeliggøre de studerendes opnåede kompetencer endnu mere end 
hidtil. Blandt andet drøftede studienævnet, om det vil være relevant 
at den enkelte praktikant skal interviewe lederen på praktikstedet 
omkring deres egen ansøgning og efterfølgende praktik. 

Bo fortæller, at der i samarbejde med TV2 er aftalt et arrangement 
den 19. april 2024 med titlen "TV2 Marketing Hackathon", hvor 
deltagerne får en specifik case, der skal løses. 
Der vil være marketingmedarbejdere til stede som deltagerne kan 
sparre med og pitche overfor. 

Sager til behandling: 
Eksamen

3. Eksamensplan - Sommer 2024
Studienævnet skal orientere sig i 
udkast til eksamensplanen og 
godkende denne.

a)

Eksamensstatisktik - Vinter 2023/2024
Studienævnet skal orientere sig i 
eksamensstatistikkerne. Studienævnet 
kan vælge at inddrage resultaterne fra 
tidligere eksamensterminer og drøfte 
evt. Ændringer i fagbeskrivelsen. 
Studienævnet kan også vælge at 
inddrage resultaterne fra 
undervisningsevalueringerne. Er der 
f.eks. nogle typer af eksamensformer, 
der nedprioriteres?  Studienævnet kan 
vurdere, om der skal iværksættes 
tiltag og handlingsplaner for at rette 
op på eventuelle utilfredsstillende 
forhold. 

b)

Studienævnet orienterer sig i eksamensplanen og godkender denne. a)

Studienævnet orienterer sig i eksamensstatistikkerne. Sara fortæller, 
at underviserne på et fagkollegiemøde har drøftet den diskrepans de 
oplever i undervisningen: Der er få studerende som deltager aktivt i 
undervisning og der er få studerende som henter pensummaterialet 
fra itslearning, men der er mange som består fagene. 
Hertil diskuterer studienævnet, at der er en tendens i 
eksamensstatistikkerne, og påpeger, at der er et lavere 
karaktergennemsnit, hvilket er i tråd med undervisernes oplevelse. 

b)

Sager til behandling: 
Undervisning

4. Teorifag på bacheloruddannelsen.a)
Studieleder ønsker at drøfte, om der er 
teorifag nok på bacheloruddannelsen.

Skubbes til næste møde.a)

Sager til behandling: 
Studieordninger

5. Ingen sager til behandling

Sager til behandling: 
Kvalitetspolitik

6. Principper for BA-optag fra 2025 og 
frem

a)

Studiestart 2024
Studieleder opdaterer studienævnet 
om processen for studiestart.

b)

Studieleder er blevet bedt om at tage stilling til principper for 
bacheloroptag fra 2025 og frem. 
Studienævnet drøfter de medsendte principper og beslutter at, at 
domænerne i uniTEST IKKE skal vægtes lige. 

a)

Studienævnet drøfter kort, hvad der kan være årsag til, at der ikke er 
indkommet ansøgninger til stillingerne som tutorkoordinator. 
Ida foreslår, at stillingerne bliver delt på relevante sider for den 

b)
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om processen for studiestart. Ida foreslår, at stillingerne bliver delt på relevante sider for den 
specifikke årgang (2. semester) og drøfter muligheden for at åbne 
ansøgningsfeltet til studerende på 4. semester, hvis det er ikke 
kommer ansøgninger. 

Andre sager til behandling 7. Ansøgning om midler:
Jacob Pilgaard har indsendt en ny 
ansøgning om honorar til 
gæsteforelæsning i 
Manuskriptudvikling i serielle 
formater.

a)

Forslag til mødedatoer i efteråret 
2024:

b)

Onsdage 13-15:30
21. august
25. september
23. oktober
20. november
11. december

Studienævnet imødekommer ansøgningen om midler til 2.000 kr. i 
honorar og 600 kr. i kørselsgodtgørelse. 

Skriv at arrangementet gerne må reklameres med, at de andre 
årgange må deltage. 

a)

Studienævnet godkender mødedatoer i efteråret 2024 med 
undtagelse af september-datoen, som gerne må flyttes til en anden 
uge. 

b)

Merit- og 
dispensationsansøgninger

8. Behandles i SAGA

Eventuelt9. Hala foreslår at studienævnsmøderne i april og maj enten starter kl. 
14.00 (i stedet for 13.00) eller rykkes til en anden ugedag, så Lia og 
Ida ikke skal gå tidligt fra deres undervisning for at kunne deltage i 
møderne. 

Studienævnet bliver enige om at møderne i april og maj rykkes, 
således at de afvikles på samme dato men i tidsrummet 14-16.

a)

Mødet sluttede: 14:30

Med venlig hilsen

Sara Mosberg Iversen

Studienævnsforperson

Det Humanistiske Fakultet
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